

Referat

Navi Styringsgruppe

29.11.2004, IF, Oslo

Det ble 10. - 11. august 2004 arrangert brukermøte på Romerike folkehøgskole. Der ble det bestemt at det skulle nedsettes en referansegruppe/brukergruppe for å styrke brukernes medvirkning ved utvikling av Navi. Det ble valgt noen personer til å delta i den gruppen, og første møte i gruppen ble holdt i Oslo 29. november 2005.

1. Styringsgruppa

1.1. Innledning

Svein Waade som daglig leder i NavIT ønsker med brukergruppen å styrke brukernes medvirkning i arbeidet med NavIT. For å markere dette bør forumet få navnet Styringsgruppe. NavIT forplikter seg til å legge stor vekt på det som styringsgruppen ønsker.

1.2. Presentasjon

Leon Haugsbø

Rektor ved Sunnhordaland Folkehøgskole. Har vært leder i Folkehøgskolerådet og laget for kristne folkehøgskoler. Han har tidligere arbeidet med utvikling av eget administrativt system for folkehøgskolen. Han har vært sentral i arbeidet med å definere nye vitnemål for folkehøgskolen, og står bak de malene som i dag ligger inne i Navi. Leon slutter som rektor 01.04.2006

Linda Sortland

Linda har lang fartstid ved Karmøy folkehøgskolen og har god kjennskap til det gamle FIS-programmet og til Navi. Hun har det siste året endret stilling, og har nå ansvar for regnskap og lønn.

Toril Dalsrud

Økonomileder ved Toneheim folkehøgskole siden 1996 med ansvar for administrative rutiner og IKT-systemer. Har bakgrunn fra revisjon og produktsjef for økonomisystemer i Norsk Informasjonsteknologi.

Etablerte nettverksgruppe av kontorpersonell for folkehøgskolene i Hedmark-regionen hvor Navi har vært tema på alle møter fra starten, referanseperson ved utvikling av fraværssystemet i FIS og bruker av alle moduler i Navi.

Randi Bakken

Begynte som kontorfullmektig ved Revyskolen Solbakken folkehøgskole i 1994. Var da to som benyttet gamle FIS. Har overtatt mange av inspektøroppgavene (i forhold til elevene), og er nå dessverre (nesten) alene om å bruke Navi.

Fikk lokalt nettverk for noen år siden, og ser derfor store muligheter for å utnytte Navi (slik det er nå) mye bedre.

Er verken superbruker, leder eller lærer, men utforskende og interessert i å utnytte de verktøy som er til rådighet, meldte derfor sin interesse for å delta i gruppa.

1.3. Representasjon

Faste medlemmer

- Linda (middels stor skole)
- Randi (liten skole)

- Torill (stor skole)
- Leon (middels stor skole)
- WIS (Ole Arnold Sødal eller Svein Waade)

Innkalles ved behov

Det ble enighet om at IF/IKF og FHSR ikke blir faste medlemmer i styringsgruppen men kan kalles inn dersom det er saker som de bør være med på.

- Øyvind Brandt (IF/IKF)
- Odd Arild Netland (Rådet)

Vurderinger

- Det er kanskje aktuelt å styrke gruppa med et medlem. Dette vurderes på neste brukermøte
- Leon ønsker å vurderer sin stilling i forbindelse med at han slutter som rektor. Styringsgruppa ønsker at han deltar.

1.4. Konstituering

Som leder ble valgt Toril Dalsrud. Hun ble valgt for ett år.
WIS stiller som sekretær.

1.5. Opplegg

Hyppighet

1-2 møter i året. Et møte under brukermøtet og ett møte 6 mnd unna brukermøtet.
Kan også ha møte under større kurs.
Andre møter tas som telefonmøter.

Sted

I utgangspunktet holdes møtene i Oslo.

Kostnader

Alle kostnader dekkes av NavIT.
Deltakere sender reiseregning til NavIT.
Reise- og oppholdskostnader dekkes etter statens satser.
I tillegg dekkes kostnader til vikar der det er nødvendig.

2. Statistikk

Svein og Øyvind orienterte om tanker for nytt statistikk-opplegg for informasjonskontorene og rådet.

Felles FHS-register

En ser for seg en egen server som inneholder statistikk-data fra folkkehøgskolene.
Dette er i utgangspunktet:

- Søknadsstatus som i dag sendes til IF/IKF på fax
Overføres direkte fra Navi til felles register
- Tilskuddsgrunnlag som i dag sendes FHSR

Herfra vil IF/IKF/FHSR kunne hente ut den statistikk de trenger. Data vil alltid være oppdatert.

Endring i Navi

For å få til denne overføringen til felles FHS-register må det gjøres noen endringer i Navi. Vi tror dette blir en relativt enkel jobb.

Skoletall eller individdata

Det kan bli aktuelt at en på sikt overfører individdata til felles FHS-register. Dette vil kreve mer av systemene, og en går samtidig noe inn på området til SSB. I tilfelle kan en vurdere om også SSB kan hente sine data fra felles FHS-register.

Vurderer samarbeid med Udir

Ansvar for tilskudd til folkehøgskolen er i ferd med å flyttes fra departementet til Utdanningsdirektoratet. Det kan være aktuelt at også Udir får mulighet til å hente ut aktuell statistikk fra denne serveren.

Data for folket

Det kan være aktuelt at det lages noen nettsider som kan vise statistikk med almenn interesse med basis i felles FHS-register.

3. Prispolitikk

3.1. Prisnivå

Det anbefales å holde samme sats i 2006 som i 2005.
Kan vurdere normal prisstigning.

3.2. Differensiering

Ulike modeller

Det er flere modeller for å differensiere pris:

- Antall moduler
- Antall brukere / samtidige brukere
- Tilskuddselever

Vurdering

Styringsgruppen fraråder å differensiere på moduler og brukere da dette vil hemme utbredelsen og bruken av Navi.

Konklusjon

Det gjøres ingen differensiering for 2006. Brukermøtet vurderer saken.

4. Nettsted

Svein presenterte det nye nettstedet for Navi. Her ligger alle infobrev, info om alle artikler, nyheter, presentasjoner, artikler, tips, spørsmål og svar.

Det er vurdert om vi skal legge inn diskusjonsforum, men styringsgruppen anbefaler at en venter litt med det.

Infobrev

- Alle infobrev som sendes ut legges på nettstedet.
- Det er også mulighet til å be om å stå i gruppa som mottar info om Navi.

5. Arbeid med Navi

5.1. Ønskeliste (versjonsliste)

WIS skal gjøre en gjennomgang av versjonsliste:

- Wis legger i kategorier
- Wis sletter utførte
- Styringsgruppa prioriterer 1, 2, 3 og uaktuelle

5.2. Fraværsføring på kortkurs

- Før antall timer i rapport 13
- Fiks tips på timer kortliste

5.3. Fraværsføring totalt

- Går over til % basert på dag (19 av 190)

- Nå fravær:
 - a) Skriv inn feriedager i oppsett
 - b) Ta med i rapportteksten at det ikke tas hensyn til feriedager

5.4. SSB - rapportene

- Små fag blir ikke med til SSB.
Dett kan kanskje løses med faggrupper. WIS skal sjekke ut dette.

6. Kurs

WIS er usikre på hvordan de skal forholde seg til kurs. Skal vi organisere eller la skolene ha innspillet.

Aktuelle anledninger

- Tema på IKV-kurset (gjelder bare IF-skoler)
- Inspektørnivå
- Vurder på brukermøte

Forslag

- Ta med spørsmål om kursbehov i brukerundersøkelsen

7. Brukerundersøkelse

Styringsgruppen ønsker at det gjennomføres en brukerundersøkelse:

- Hvilke moduler er ønsket, planlagt, tatt i bruk, uaktuelle
- Hvem bruker Navi (antall pr. rolle)

8. Brukermøte

Det er ønskelig å få til et brukermøte i 2006.

Aktuelle tidspunkt

- Overgangen mai/juni
- 1. uke i september

Første uke i september mest aktuell.

Det kan være aktuelt med start torsdag 13.00 og slutt fredag 15.00.

Sted

Det var diskutert flere mulige steder, men landet på:

- Hurdalsområdet
- Værnes

Dette utredes nærmere.

9. Neste møte

- Aktuelt med nytt møte en gang i mars
- Send mailadresser ut til medlemmene i styringsgruppa.